
 

 

 

                         
REPUBLIKA HRVATSKA 
MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 
               OPĆINA  PRIBISLAVEC     
               Općinsko vijeće 
 
KLASA: 024-01/23-01/02 
URBROJ: 2109-26-01-23-07 
Pribislavec, 15.02.2023. godine 
 

ZAPISNIK 
 

MJESTO I DATUM ODRŽAVANJA:  Općinska vijećnica Općine Pribislavec, 15.02.2023. godine 
 
PRISUTNI: Nikola Bakoš, Mladen Ladić, Dina Korent, Jasna Rakić, Vesna Sobočanec, Dragutin Prprović, 
David Oršuš, Ivana Lesjak Možek, Zoran Tomašić i Nikola Lepen 
 
ODSUTNI: Gabrijela Cilar, Pero Pavić, Nenad Pintarić i Elvis Horvat 
 
VANJSKI PRISUTNI: 
Matija Ladić, općinski načelnik 
Kruno Oršuš, zamjenik načelnika iz reda pripadnika romske nacionalne manjine 
Ivana Lesjak, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela 
Hrvoje Goričanec, referent općih poslova 
 
Sjednica je započela u 19:00 sati. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća Općine Pribislavec Zoran Tomašić (u daljnjem tekstu:Predsjedavajuća) 
pozdravila je sve prisutne te otvorila 16. sjednicu Općinskog vijeća. 
 
Predsjedavajući otvara aktualni sat. 
 
Aktualni sat: 
 
Vijećnik Nikola Lepen postavlja pitanje vezano uz postavu optičkog kabla te mogućnost bržeg 
rješavanja problematike vezane uz postavu istog. 
 
Općinski načelnik Matija Ladić navodi da je Općina Pribislavec u stalnom kontaktu s gospodinom 
Posavcem, odnosno sa tvrtkom Franz-net, koja je u procesu ishođenja potrebne dokumentacije, 
odnosno suglasnosti HEP-a za postavu optičkog kabla na lokacijama na kojima trenutno nije postavljen. 
Navodi da je Općina Pribislavec dala suglasnost za postavu navedenog kabla te potiče tvrtku Franz-net 
na rješavanje nastalog problema, iako tvrtka Franz-net vlastitim sredstvima vodi cjelokupnu investiciju. 
 
Predsjedavajući postavlja pitanje koje se odnosi na trenutnu fazu prijave projekta dogradnje dječjeg 
vrtića na odgovarajući javni natječaj. 
 
Općinski načelnik Matija Ladić navodi da je Općina Pribislavec prije 3 dana zaprimila Ugovor o 
sufinanciranju koji se odnosi na navedeni projekt dogradnje dječjeg vrtića, koji zajedno sa pripadajućim 
prilozima sadrži 162 stranice te je trenutno u procesu provjere, kako bi isti bio potpisan i ovjeren od 
strane Općine Pribislavec. Navodi da sutra dolazi projektant kako bi se detaljnije odredili troškovi 

 



 

 

 

navedene dogradnje i rekonstrukcije dječjeg vrtića te da se cijeli postupak vodi u suradnji s tvrtkom 
REDEA koja je prijavljivala navedeni projekt na odgovarajući natječaj. 
 
Vijećnik Dragutin Prprović postavlja pitanje vezano uz radove na sanaciji divljih odlagališta u romskom 
naselju u Pribislavcu i vezano uz obveze koje je Općina Pribislavec preuzela, a koji se odnose na radove 
koje provodi MURID. 
 
Općinski načelnik Matija Ladić navodi da su fizički radovi odvoza otpada sa divljih odlagališta završeni, 
no da radovi na postavi videonadzora nisu završeni, odnosno danas je HEP Elektra Čakovec izradila 
priključke potrebne za postavu kamera. Navodi da sukladno stalnim obilascima navedenih lokacija, 
zasada su iste ostale čiste, no da postoje dvije nove lokacije na privatnim parcelama na kojima je 
pronađen otpad. Također navodi da se povećava broj osoba u romskom naselju koje plaćaju odvoz 
otpada, iz čega je vidljivo da je ostvaren određeni pomak, iako minimalan, ali i dalje predstavlja korak 
k predviđenom cilju. Navodi da što se tiče centra MURID, Općina Pribislavec je partner na projektu, no 
nije preuzela nikakve financijske obveze, a da je predviđeni završetak navedenih radova u mjesecu 
svibnju. 
 
Vijećnik Nikola Lepen postavlja pitanje vezano uz rekonstrukciju dvorca Kaštel.  
 
Općinski načelnik Matija Ladić navodi da je izdana građevinska dozvola za interpretacijski centar u 
Pribislavcu, odnosno za rekonstrukciju dvorca Kaštel, da je za isti izrađena sva projektno-tehnička 
dokumentacija te da je navedeni projekt prijavljen na odgovarajući natječaj. Navodi da je u planu 
organiziranje prezentacije, odnosno upoznavanja mještana s navedenim projektom, a da je cijeli 
dosadašnji proces pravilno proveden, uz dobivene suglasnosti susjeda te uz ishođenje potrebnih 
suglasnosti Općine, kao što je za postavu naponskog kabela koji vodi do dvorca Kaštel. 
 
Vijećnik Nikola Bakoš navodi da je općinsko vijeće na određenoj sjednici donijelo odluku kojom se 
UNICEF-u omogućilo korištenje prostora bivše ljekarne pa postavlja pitanje vezano uz fazu djelovanja 
resursnog centra UNICEF-a te postavlja pitanje vezano uz projekte koji su u provedbi, pripremi i 
spremnosti prijave istih na odgovarajuće natječaje. 
 
Općinski načelnik Matija Ladić navodi da projekt UNICEF-a završava u travnju 2023. godine, a da će se 
nakon toga, navedeni centar koristiti kao centar igre, koji će voditi Pučko otvoreno učilište - Korak po 
korak, koje je također već opremilo navedeni objekt. Ukratko navodi projekte koji su u provedbi, 
predviđeni za provedbu ili u pripremi za prijavu na odgovarajuće natječaje, od kojih su bitniji: dogradnja 
dječjeg vrtića, energetska obnova hangara u Pribislavcu, multifunkcionalno igralište u ulici Ruđera 
Boškovića, dječje igralište u romskom naselju, rekonstrukcija mosta na kanalu Lateralac, postava 
signalizacije sukladno Prometnom elaboratu, rekonstrukcija ulice Nikole Tesle i rekonstrukcija javne 
rasvjete na području Općine Pribislavec. 
 
Aktualni sat završio je u 19:40 sati. 
 
Predsjedavajuća predlaže sljedeći Dnevni red: 
 
1. Prihvaćanje Zapisnika sa 15. sjednice Općinskog vijeća Općine Pribislavec održane 30.12.2022. godine 
2. Donošenje Pravilnika o poslovanju Vlastitog pogona Općine Pribislavec 
3. Donošenje Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom 
upravnom odjelu Općine Pribislavec 
4. Donošenje Socijalnog programa Općine Pribislavec 
5. Donošenje Godišnjeg provedbenog plana unapređenja zaštite od požara za područje Općine 
Pribislavec za 2023. godinu 



 

 

 

6. Odluka o prihvaćanju Izvješća o provedbi programa aktivnosti u provedbi posebnih mjera zaštite od 
požara od interesa za Republiku Hrvatsku na području Općine Pribislavec u 2022. godini 
7. Ostala pitanja 
 
Dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 
Ad.1) Prihvaćanje Zapisnika s 15. sjednice Općinskog vijeća Općine Pribislavec održane 30.12.2022. 
godine 
 
Predsjedavajući otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajući zaključuje. 
 
Zapisnik s 15. sjednice Općinskog vijeća Općine Pribislavec prihvaćen je jednoglasno. 
 
Ad.2) Donošenje Pravilnika o poslovanju Vlastitog pogona Općine Pribislavec 
 
Općinski načelnik Matija Ladić navodi kako je na jednoj od prijašnjih sjednica donesena Odluka o 
osnivanju Vlastitog pogona Općine Pribislavec te da shodno navedenome je potrebno donijeti i 
Pravilnik o poslovanju Vlastitog pogona Općine Pribislavec. 
 
Predsjedavajući otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajući zaključuje. 
 
Pravilnik o poslovanju Vlastitog pogona Općine Pribislavec prihvaćen je jednoglasno. 
 
Ad.3) Donošenje Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom 
upravnom odjelu Općine Pribislavec 
 
Predsjedavajući otvara raspravu. 
 
Općinski načelnik Matija Ladić navodi da se Općinskom vijeću predlaže donošenje navedene Odluke, 
s obzirom da je u procesu donošenje novog Pravilnika o unutarnjem redu Jedinstvenog upravnog odjela 
Općine Pribislavec, u kojem je, radi povećanja opsega poslova te povećanja složenosti poslova, mjesto 
referenta općih poslova zamijenjeno višim referentom za opće i upravne poslove te navodi da shodno 
razgovoru sa službenicima i namještenicima Općine Pribislavec, predloženi su novi koeficijenti za 
obračun plaće, što je sadržano u predloženoj Odluci. 
 
Vijećnica Vesna Sobočanec navodi da smatra da je koeficijent za radno mjesto referenta – komunalnog 
redara premalen, s obzirom na poslove koje trenutno obavlja. 
 
Vijećnik Mladen Ladić smatra da su plaće općenito premale, no osobito za komunalnog radnika te 
komunalnog redara, koji obavljaju određene opasne poslove, kao što su danas bili na terenu kako bi 
upozorili djelatnike Međimurskih voda da ne smiju parkirati, ni prelaziti preko zelene površine, na što 
im je odgovoreno uvredama i prijetnjama. 
 
Vijećnik Nikola Bakoš navodi da se slaže s predloženim, odnosno da smatra da bi se razlika između 
koeficijenta određenih službenika i namještenika mogla smanjiti, no da bi najprije trebalo utvrditi 
mogućnosti provedbe navedenog. 
 



 

 

 

Predsjedavajući postavlja pitanje uz postojanje prigovora, odnosno zadovoljstvo službenika i 
namještenika s predloženim koeficijentima. 
 
Općinski načelnik Matija Ladić navodi da su koeficijenti bili pojašnjeni, raspravljeni te kao takvi 
prihvaćeni od strane službenika i namještenika Općine Pribislavec. 
 
Vijećnik Mladen Ladić smatra da je potrebno izraditi projekciju troškova plaća te mogućnosti većeg 
povećanja od predloženog, no nakon što bude vidljivo ukoliko je isto izvedivo shodno sredstvima 
općinskog proračuna. 
 
Općinski načelnik Matija Ladić predlaže da se, ukoliko se vijećnici slože,  predložena Odluka prihvati, 
a da se za neku od narednih sjednica izradi navedena projekcija troškova plaća te mogućnost ponovnog 
povećanja navedenih koeficijenata. 
 
Daljnje rasprave nije bilo pa je predsjedavajući zaključuje. 
 
Odluka o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu 
Općine Pribislavec prihvaćena je jednoglasno. 
 
Ad.4) Donošenje Socijalnog programa Općine Pribislavec 
 
Općinski načelnik Matija Ladić navodi da se ove godine donosi Socijalni program koji će biti važeći do 
njegova ukidanja, odnosno stavljanja van snage te da predloženi Socijalni program sadrži potrebne 
sadržajne izmjene te izmjene koje se odnose na iznose određenih novčanih pomoći, nastalih uslijed 
promjene valute. 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Vijećnik Nikola Lepen smatra da je u djelu Socijalnog programa koji sadrži jednokratne novčane 
pomoći, u kojem je sadržan maksimalan iznos po korisniku, potrebno „po korisniku“ zamijeniti sa „po 
kućanstvu“, s obzirom da se u određenim slučajevima, korisnici iz istog kućanstva javljaju radi ostvarenja 
prava na jednokratnu novčanu pomoć. 
 
Daljnje rasprave nije bilo pa je predsjedavajući zaključuje. 
 
Socijalni program Općine Pribislavec s predloženom izmjenom vijećnika Nikole Lepena prihvaćen je 
jednoglasno. 
 
Ad.5) Donošenje Godišnjeg provedbenog plana unapređenja zaštite od požara za područje Općine 
Pribislavec za 2023. godinu 
 

Općinski načelnik Matija Ladić ukratko obrazlaže predloženi Godišnji provedbeni plan, koji je Općina 
Pribislavec u zakonskoj obvezi donijeti. 
 
Predsjedavajući otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajući zaključuje. 
 
Godišnji provedbeni plana unapređenja zaštite od požara za područje Općine Pribislavec za 2023. 
godinu prihvaćen je jednoglasno. 
 
 



 

 

 

Ad.6) Odluka o prihvaćanju Izvješća o provedbi programa aktivnosti u provedbi posebnih mjera 
zaštite od požara od interesa za Republiku Hrvatsku na području Općine Pribislavec u 2022. godini 
 
Općinski načelnik Matija Ladić ukratko obrazlaže navedenu Odluku. 
 
Predsjedavajući otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajući zaključuje. 
 
Odluka o prihvaćanju Izvješća o provedbi programa aktivnosti u provedbi posebnih mjera zaštite od 
požara od interesa za Republiku Hrvatsku na području Općine Pribislavec u 2022. godini prihvaćena 
je jednoglasno. 
 
 
Ad.7) Ostala pitanja 
 
Predsjedavajući otvara raspravu. 
 
Vijećnik David Oršuš postavlja pitanje vezano uz izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Općine 
Pribislavec te način za uvrštavanje određenih zemljišta kao građevinsko zemljište. 
 
Općinski načelnik Matija Ladić navodi da su IV. Izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Općine 
Pribislavec usvojene na prethodnoj sjednici Općinskog vijeća Općine Pribislavec, čemu je prethodio 
cijeli postupak donošenja, odnosno objava obavijesti o početku izmjena i dopuna, objava obavijesti o 
mogućnosti dostave prijedloga za uvrštenje, provedena je javna rasprave te je utvrđen konačan 
prijedlog izmjena i dopuna koji je prihvaćen na prethodnoj sjednici, shodno čemu trenutno nije moguće 
naknadno uvrštavanje izmjena u donesene Izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Općine 
Pribislavec. 
 
Daljnje rasprave nije bilo pa je predsjedavajući zaključuje. 
 
 
Sjednica je završena u 20:30 sati. 
 
 
 
Zapisničar:                              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Pribislavec 
Hrvoje Goričanec             Zoran Tomašić, mag.oec. 


